

HEINZ


MEDIA DATA




PERFECT TARGET GROUP / PERFEKTE ZIELGRUPPE

Underwater photography is the perfect platform for your marketing. Nowhere else will you find users who invest so much money in their diving hobby and undertake long-haul trips several times a year. The Interest in eMags is overwhelming. You too, should gain from that attention. If you are interested in an advertisement in **HEINZ** you can find prices and dimensions below. And on the next page are User figures & facts.

Unterwasserfotografie ist die perfekte Plattform für Ihr Marketing. Nirgendwo anders finden Sie User, die so viel Geld in ihr Tauchhobby investieren und dabei mehrmals jährlich Fernreisen unternehmen. Das Interesse an den eMags ist überwältigend. Nutzen sie diese Aufmerksamkeit. Sollten Sie an einer Anzeige in **HEINZ** interessiert sein, finden sie nachfolgend Preise und Maße. Und auf der nächsten Seite User-Zahlen & Fakten.


 Double page / Doppelseite 2x A4
 US Dollar 1,200.- / Euro 990,-
 Size: 420 x 297 mm / min. 160 dpi


 Single page / Einzelseite A4
 US Dollar 700.- / Euro 590,-
 Size: 210 x 297 mm / min. 160 dpi

You may deliver 4 different advertisements in German, English and Chinese at no extra cost.
 Sie dürfen 4 Anzeigen in Deutsch, Englisch und Chinesisch ohne Mehrpreis anliefern.



DATES / TERMINE

	Release date Erscheinungstermin:	Ads registration deadline Anzeigermeldeschluss:	Ads file closing date Datenlieferung spätestens
HEINZ 11	31-10-2018	30-09-2018	15-10-2018
HEINZ 12	31-12-2018	30-11-2018	15-12-2018
HEINZ 13	28-02-2019	31-01-2019	15-02-2019
HEINZ 14	30-04-2019	31-03-2019	15-04-2019
HEINZ 15	30-06-2019	31-05-2019	15-06-2019
HEINZ 16	31-08-2019	30-07-2019	15-08-2019
HEINZ 17	31-10-2019	30-09-2019	15-10-2019
HEINZ 18	31-12-2019	30-11-2019	15-12-2019
HEINZ 19	28-02-2019	31-01-2019	15-02-2019



FACTS & FIGURES / ZAHLEN & FAKTEN

- **18,600** readers have subscribed to **HEINZ** and receive an invitation with a link once a new issue is online.
- **11,000 to 18,000** readers download **HEINZ** complete as a pdf onto their computer or tablet every month.
- **38,000** readers visit **HEINZ.PRESS** every month and the magazines offered in them.
- **8,800** readers take a look at the already published editions every month.
- **102,500** readers have subscribed to **HEINZ** on Facebook.
- **59%** of readers read **HEINZ** with the computer.
- **29%** of the readers look at **HEINZ** with a mobil phone, **12%** with a tablet.
- **14:38** minutes is the average reading time per issue.
- **HEINZ** appears in the languages: English, German , Chinese.
- **HEINZ** is issued 6 times a year.

All figures are slightly rounded up or down for a better overview.
State 31/08/2018

- **18.600** Leser haben **HEINZ** abonniert, bzw. bekommen eine Einladung mit Link zur neuesten Ausgabe.
- **11.000 bis 18.000** Leser laden **HEINZ** jeden Monat komplett als PDF auf ihren Computer oder Tablet.
- **38.000** Leser besuchen jedes Monat **HEINZ.PRESS** und die dort angebotenen Magazine.
- **8.800** Leser sehen sich jedes Monat auch die bereits erschienen Ausgaben an.
- **102.500** Leser haben **HEINZ** auf Facebook abonniert.
- **59%** der Leser sehen sich **HEINZ** auf dem Computer an.
- **29%** der Leser sehen sich **HEINZ** auf einem Mobilphone an, **12%** auf einem Tablet.
- **14:38** Minuten ist die durchschnittliche Lesezeit einer Ausgabe.
- **HEINZ** erscheint in den Sprachen: Englisch, Deutsch, Chinesisch.
- **HEINZ** erscheint 6x im Jahr.

Alle Zahlen sind für den besseren Überblick auf- oder abgerundet
Stand 31/08/2018

HEINZ.PRESS · e-mail: info@heinz.press · www.heinz.press · phone: +49 151 62 90 91 96